
C0L03JEVE »«.
IFOSlilACuE

GLASILO DELOVNEGA KOLEKTIVA C O L O R MEDVODE

Leto XI. FEBRUAR 1982 ŠT. 2 (115)

Poet tvoj nov Slovencem venec vije...
Na prelomu tisočletij, v desetlet

jih trajajočih preseljevanjih se je v 
deželi pod Triglavom, ki ji po raz
novrstnosti lepote na svetu ni para, 
ustavil mali slovenski narod. Umiril 
je svoj korak trdno odločen boriti 
se za ta kos zemlje, vztrajati kljub 
grožnjam in zatiranju germanskih, 
romanskih in kaj vem kakšnih ple
men še.

Pot slovenskega naroda skozi zgo
dovino ni bila niti najmanj lahka. 
Spomnimo se na poetov verz ... 

obdajale so skale 
viharjev jeznih mrzle domačije ... 
V boju za preživetje se je jeklenil, 

v vsakem obdobju so v njem zrasli

kleni možje, ki so mu pomenili zgled 
in oporo. Bolj je krvavel narod, več 
jih je bilo in jasnejši je bil njihov 
pogled. Brez njih bi Slovenci že 
zdavnaj postali narod hlapcev, u- 
pognili bi hrbet pod bremenom in 
izginili. Utihnila bi domača govori
ca, umrl bi jezik, ki zanj pravijo, 
da je nekaj posebnega v svetu in 
prav zaradi svojega bogastva tako 
težak.

Od protestantskih prosvetljencev: 
Trubarja, Dalmatina, Svetokriškega 
in potem Valvazorja, Linharta do 
velikana slovenske poezije, Prešer
na, je preteklo tristo let.

... Pesem moja je podoba tvojega
imena...

v njej bom med slovenske brate
sladki glas zanesel... 

Na videz trd je lahko naš jezik 
tako mehak:

... iz srca svoje so kali pognale 
mokrocvetoče rožce poezije ... 
Politično nasprotovanje, neuspehi 

v zasebnem življenju, vse to je poe
tu dajalo novo snov za izpovedi:

... iz krajev niso, ki v njih sonce
sije ...

izdihljaji, solze so jih redile ...

(Nadaljevanje na 2. strani)



PREDVOLILNE PRIPPAVE
V mesecu marcu letošnjega leta 

poteče mandat vsem delegatom oz. 
delegacijam, ki delegirajo delegate 
v zbor združenega dela skupščine 
občine in skupščine samoupravnih 
interesnih skupnosti. Zaradi nave
denih razlogov so se v zadnjih me
secih leta 1981 pričele volilne pri
prave za izvolitev novih delegacij.

V obeh TOZD in DSSS so bili evi
dentirani kandidati za nove delega
te. Pred kratkim pa so v obeh 
TOZD in DSSS bili sklicani iz
vršni odbori 00 zveze sindikatov, 
kjer so Oblikovali predlog možnih 
kandidatov za člane delegacij za 
zbor združenega dela skupščine ob
čine in skupščine samoupravnih in
teresnih skupnosti. Na teh sejah 
so izvršni odbori sprejeli sklep o 
sklicu temeljnih kandidacijskih 
konferenc in ob tem določili njen 
konkretni sestav.

Temeljne kandidacijske konferen
ce so bile opravljene v obeh TOZD 
in DSSS po predpisanem postopku. 
Na teh sejah so bile sprejete do
končne kandidatne liste za člane 
delegacij za zbor združenega dela 
skupščine občine in skupščine sa
moupravnih interesnih skupnosti, ki 
jih bomo volili v četrtek, 11. 3. 1982.

Kandidacijske konference so se iz 
utemeljenih razlogov odločile za za
prte kandidatne liste.

Kandidati za posamezne delega
cije po TOZD in DSSS so naslednji:

I. TOZD SMOLE
1. Splošna delegacija za vse SIS 

družbenih dejavnosti in samouprav-

(Nadaljevanje s 1. strani)
Ogromno bojev, duševnega trplje

nja in vztrajanja je čas zahteval za 
te prve in naj večje. Saj nam Pre
šeren sam potoži:

— Čez tebe več ne bo, sovražna
sreča,

iz mojih ust prišla beseda žala, 
navadil sem se, naj Bogu bo

hvala,
trpljenja tvojega, življenja ječa. — 
Na tej bogati rodovitni zemlji so 

kasneje sejali jezikoslovci Kopitar, 
Breznik, Ramovš, poeti in literati 
Levstik, Murn, Cankar, Kosovel, 
Kocbek — plejada mož, ki jim skrb 
za materinščino, za obstoj sloven
stva ni bila le navada ali dolžnost, 
temveč življenjski smoter in izro
čilo.

Vsi ti velikani slovenske misli so 
naš narod postavili na mesto, ki mu 
gre med svetovnimi etničnimi sku
pinami.

— To je bogata dediščina, vredna 
klenih in iskrenih ljudi, zaljubljenih 
v mala nebesa »od Triglava do str
me tržaške obale!«

ef
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no stanovanjsko skupnost
— Ivo Andrijevič
— Slavko Barber
— Slavko Gutič
— Jožefa Jerman
— Ludvik Kalan
— Matjaž Kern
— Miloš Miilašiinovič

2. Delegacija za zbor združenega 
dela skupščine občine
— Jože Bezlaj
— Jože Gortnar
— Marjan Hočevar
— Stanojka Petrovič
— Ivan Vrtnik
— Rajiko Milovanovič
— Drago Močnik 
■— Fani Sešek

II. TOZD PREMAZI
1. Posebna delegacija za zdravstvo

— Evgen Ferfolja
— Stane Hočevar
— Nada Jemec
— Stane Kosec
— Milena Kržan
— Stane Luštrek
— Marta Ribič

2. Združena delegacija za socialno 
varstvo
— Ivan Bečan
— Dane Belec
— Helena Derenda
— Franc Jarc
-— Boris Levstek
— Sonja Makarovič
— Jožefa Molch
— Katja Pelc
— Marjana Tratnik

3. Združena delegacija za 
izobraževanje, raziskovanje, kultu
ro in telesno kulturo
— Ida Juvan
— Ibrahim Kadilnic
— Andrej Kastelic
— Stane Krelj
— Anton Kern
— Brane Kršinar
— Janez Kušar
— Bruno Smertnik
— Zvone Škulj
— Drago Zemljak

4. Delegacija za zbor združenega 
dela skupščine občine
— Marija Alič
— Venčeslav Filipič
— Kata Janjič
— Marjeta Gaber
— Ciril Jenko
— Zlatko Klobučar
— Franc Knific
— Radovan Ostojič
— Slavko Ovijač
— Smiljan Plesnik
— Igor Šestamovič
— Pavel Založnik

lil. DSSS
1. Združena delegacija za zdrav

stvo in socialno varstvo
— Alenka Habjan 

■— Miro Kovačec
— Zdenka Pipan
— Danica Polajžar
— Dara Todoran

— Viida Tršan
— Zvonka Zupan

2. Združena delegacija za razisko
vanje, izobraževanje, kulturo in te
lesno kulturo
— Rezka Bertoncelj
— Tatjana Gauš
— Jernej Merjasec
— Jela Rozman
— Cilka Škafar
— Mili Tavčar
— Boris Zagorc

3. Delegacija za zbor združenega 
dela skupščine občine
— Jana Eržen
— Janez Ferbar
— Ljubica Glavina
— Iivo Lukanavič
— Bernardka Osovnikar
— Janez Robas
— Silva Vrtnik

Temeljne kandidacijske konferen
ce so obravnavale tudi kandidate 
za delegate za nosilce vodilnih funk
cij v občini, republiki in federaciji.

Glede na to, da so bila imena teh 
kandidatov že objavljena v drugih 
občilih javnega obveščanja, jih tu 
ne navajamo.

Viktor Potočnik

aerc>
Stanovanja...

V mesecu novembru 1981 
smo z anketo zbrali podatke 
o nerešenih stanovanjskih 
vprašanjih naših delavcev, 
njihove želje in potrebe. 78 
delavcev je poslalo izpolnje
ne anketne liste v kadrovsko- 
splošni sektor.

Od tega 20 delavcev želi 
najemno stanovanje, 20 de
lavcev želi kupiti stanova
nje v etažni lastnini, 28 de
lavcev zida hiše v indivi
dualni lasti, 10 pa jih adapti
ra obstoječe stanovanjske pro
store.

Na podlagi ankete bo izde
lan plan reševanja teh stano
vanjskih vprašanj, ker glede 
na finančne možnosti vseh ne 
bo mogoče rešiti v kratkem 
roku enega ali dveh let.

V letu 1982 bodo krediti iz 
vezanih sredstev v banki 
sproščeni v mesecu marcu in 
maju v višini 5,250.000 din, v 
oktobru pa še 4,370.000 din.

Samoupravna stanovanjska 
skupnost nam bo predvidoma 
v mesecu marcu sporočila, ko
liko stanovanj bodo rezervi
rali za DO Color. Ta stanova
nja bodo lahko kupovali de
lavci, ki so se prijavili za 
nakup in že namensko var
čujejo v banki.

M. S.



Potrebe po spremembah in dopolnitvah 
samoupravnih aktov DO Color, TOZD Premazi in 
TOZD Smole ter DSSS

Vrsta novosti
Zaradi vpisa v sodni register in 

uskladitve posameznih določil sa
moupravnih aktov z zakonodajo so 
v mesecu januarju delavski s4eti 
delovne organizacije, obeh TOZD in 
DSSS posredovali v javno obrav
navo osnutke naslednjih samo
upravnih aktov, ki so jih pripravile 
strokovne službe:

1. Samoupravni sporazum o zdru
žitvi v delovno organizacijo COLOR,

2. Spremembe in dopolnitve sta
tuta delovne organizacije COLOR,

3. Samoupravni sporazum o med
sebojnih pravicah, obveznostih in 
odgovornostih med delavci DSSS in 
delavci TOZD DO COLOR,

4. Samoupravni sporazum o zdru
ževanju dela delavcev v temeljno 
organizacijo združenega dela »PRE
MAZI«, v sestavi DO Color,

5. Spremembe in dopolnitve sta
tuta temeljne organizacije združe
nega dela »PREMAZI« v sestavi DO 
COLOR,

6. Samoupravni sporazum o zdru
ževanju dela delavcev v temeljno 
organizacijo združenega dela »SMO
LE« v sestavi DO COLOR,

7. Spremembe in dopolnitve sta
tuta temeljne organizacije združe
nega dela »SMOLE« v sestavi DO 
COLOR,

8. Samoupravni sporazum o zdru
ževanju dela delavcev v delovno 
skupnost skupnih služb v sestavi 
DO COLOR,

9. Spremembe in dopolnitve sta
tuta delovne skupnosti skupnih 
služb v sestavi DO COLOR.

Na osnovi posredovanih pripomb 
bodo komisije, ki so jih imenovali 
delavski sveti DO, TOZD in DSSS 
ob pomoči strokovnih služb pripra
vile predloge prej navedenih aktov.

Te predloge aktov bodo nato do
ločili pristojni delavski sveti (DO, 
TOZD in DSSS) in razpisali refe
rendum za sprejem teh, razen sa
moupravnega akta pod točko 3, ki 
se bo sprejemal na zborih delavcev. 
Imenovali bodo tudi potrebne ko
misije za izvedbo referenduma.

Delavci obeh TOZD z referendu
mom sprejemajo:

— samoupravni sporazum o zdru
žitvi v delovno organizacijo Color,

— spremembe in dopolnitve sta
tuta delovne organizacije Color ter

— samoupravni sporazum o zdru
ževanju dela delavcev v TOZD in

— spremembe in dopolnitve sta
tuta TOZD, vsak za svojo TOZD.

Delavci delovne skupnosti skup
nih služb z referendumom spreje
majo:

— spremembe in dopolnitve sta
tuta delovne organizacije Color,

— samoupravni sporazum o zdru
ževanju dela delavcev v delovno 
skupnost in

— spremembe in dopolnitve sta
tuta delovne skupnosti skupnih 
služb.

Vsi delavci DO COLOR pa na zbo
rih delavcev sprejemamo samo
upravni sporazum o medsebojnih 
pravicah, obveznostih in odgovor
nostih med delavci DSSS in delavci 
TOZD DO COLOR.

Ko bodo vsi nakazani postopki 
zaključeni, bomo imeli osnovo za 
dokončni oziroma konstitutivni vpis 
na registrskem sodišču.

Viktor Potočnik

9. KONGRES ZKS 3
Kako svetlo v prihodnost?

Že nekaj časa delovni ljudje in 
občani z zanimanjem ogledujejo 
razstavljene panoje na sedežih kra
jevnih skupnosti, ki prikazujejo raz
voj posameznih krajev, oziroma na
selij v bližnji prihodnosti. Kolikor 
je ljudi, toliko je tudi različnih 
mnenj: Razprave o tem, kaj je in 
kaj ni dobro zamišljeno na papirju 
— na urbanistični karti, so marsikje 
zelo burne. Pa kako tudi ne bi bile, 
saj- vsakdo novi urbanistični načrt 
opazuje iz svojega zornega kota. 
Vsak zase ugotavlja, ali mu bo no
vost kaj nudila, oziroma ga oško
dovala. Vsaka novogradnja ima 
namreč dve plati: za nekoga arido- 
brtev, za drugega pa izgubo.

Tudi v delovni organizaciji Co- 
ler smo- se- aktivno vključili v jav
no razpravo novega urbanističnega 
načrta Medvod, saj nam nekatere 
novosti urbanistov niso bile všeč. 
Cestni koridorji, ki ser predvideni za 
povezavo Škofje Loke*—Medna—
Ljubljane, Kranja—Ljubljane in
Preske—Verja, so sicer' dobra pri
dobitev* za celotni medvoški okoliš, 
toda ee so cestni- koridorji široki 45 
metrov in več in če zmanjšujejo

funkcionalnost zemljišča, ki ga nek
do ima, pa vsem prav gotovo ni 
všeč. Po urbanističnem načrtu Med
vod bi se naši delovni organizaciji 
na vseh treh lokacijah (Medvodah, 
Preski in Rakovniku) zaradi prej o- 
menjenih cestnih koridorjev in za
radi razširitve železniške proge Je
senice—Ljubljana zmanjšalo zemlji
šče oziroma njegova funkcionalnost 
za približno 2 ha. Takšna izguba se
danjega zemljišča za našo delovno 
organizacijo vsekakor ni preveč 
spodbudna. Poleg zemljišča, ki ga 
naša delovna organizacija potrebuje 
za nadaljnji razvoj v srednjeročnem 
obdobju in tudi v daljšem obdobju, 
bo potrebno poiskati še nadomestilo 
za sedanjo izgubo zemljišča.

Za razširitev industrije v Medvo
dah urbanistični načrt Medvod 
predvideva posebno cono, imenova
no industrijska cona MEP 1/2, ki 
zavzema zemljišče od zahodne meje 
naše- delovne organizacije v smeri 
proti Vašam. Ta industrijska cona 
je- zavzemala po prvotni zamisli ca. 
6,7 ha-,, sedaj pa nekaj več kot 8 ha. 
V tej - coni so urbanisti predvideli 
investicijska vlaganja v nove proiz

vodne obrate za delovni organizaciji 
Color in Donit.

Svetlo prihodnost Colorja vidimo 
v realizaciji velikih, novih investi
cij obeh tozd: Smol in Premazov, 
kot tudi v večji investiciji, ki bi 
poleg premaznih sredstev proizva
jala tudi druge izdelke iz umetnih 
smol. Vso prihodnost Colorja smo si 
pretežno zamislili v industrijski co
ni MEP 1/2, saj je smiselno in eko
nomično istovrstno industrijo vsake 
delovne organizacije koncentrirati 
na eni lokaciji.

Tudi delovna organizacija Donit, 
ki zaradi utesnjenosti na sedanji lo
kaciji išče rešitev za svoje potrebe 
v novi industrijski coni MEP 1/2, je 
bolj smelo začrtala svoj bodoči raz
voj, kot pa je bilo prvotno.

Kako svetla bo prihodnost ene ali 
druge delovne organizacije v pred
videni industrijski coni zaenkrat še 
nihče ne ve, ati pač?

■ Tatjan« Gaus

COLORS
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Na Voglu je
Naš počitniški dom na Voglu 

je pozimi zaseden več kot so nje
gove zmogljivosti. Številni elani ko
lektiva se lahko pohvalijo, da so 
v tej zimi že prebili del prijetnih 
uric, oziroma dni v tem domu od
diha, vsi pa seveda ne pridejo na 
vrsto. Naš namen je tokrat dati 
besedo tistim, ki so vsaj teden dni 
preživeli na Voglu. Po vrnitvi so 
nam takole pripovedovali:

Saša Fabiani, tajnica generalnega 
direktorja: »Na Voglu sem prežive
la teden dni prijetnega bivanja s 
svojo družino. Zelo sem bila zado
voljna, smuka odlična, dom se mi 
zdi kar dobro vzdrževan in je veli
ka pridobitev za naš kolektiv. Ker 
sem pravzaprav šla na Vogel za
radi svojih otrok, pa me je motilo, 
da je biilo v domu nekaj otrok na
ših sodelavcev prepuščenih samemu 
sebi. Morali hi imeti nekoga, ki bi 
skrbel zanje, saj se mi zdi, da nji
hovi starši ne morejo obesiti njiho
vo ivzgojo in čut za disciplino kar na 
ramena ostalih sodelavcev, ki so 
navsezadnje prišli gor tudi zaradi 
svojega počitka.«

Slavka Križaj, referent nabave:
»Čudovito! V domu sem teden dni 
preživela z družino, bivanje v redu, 
smuka odlična. Ob lepem vremenu 
je teden dni bivanja kar dovolj, ču-
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zares prijetno!
dcrviit dopust. V redu je, da ima 
praktično cela družina možnost 
smuke, saj je zadosti dobrih te
renov, če upoštevam še ugodne 
cene, potem lahko rečem, da dom 
zasluži vso pohvalo — tudi zaradi 
skrbne urejenosti.«

Tatjana Gauš, razvojni tehnolog:
»Dom na Voglu se mi zdi čudovit 
in je enkratna pridobitev za člane 
našega kolektiva. Tisti, ki ga kori
stijo, že vedo zakaj. Dom je dobro 
vzdrževan in čudovit za hribovske 
razmere. Morda bi ile spodnjo sobo 
v kleti opremili s pogradi, saj je na 
klopeh težko spati. Moti pa me to, 
da nekateri sodelavci pošiljajo v 
dom svojo doraščajočo mladino, ki 
je brez planinskega počutja, v druž
bi postanejo bolj korajžni, toda kdo 
naj bedi nad njimi, jim kuha...«

Mimi Jamnik, samostojni admini
strator: »Na Voglu sem bila teden 
dni z družino in kar ne morem se 
znebiti občutka, da je dom premaj
hen, tolikšno zanimanje je zanj. Ni
sem pa zadovoljna s smučišči, saj 
smo morali kar po 15 min. čakati v 
vrsti. Sicer pa lahko na Voglu spo
znaš sodelavce, ki bi jih sicer moral 
poznati že iz Medvod, toda ker smo 
razbiti na več lokacij, se pravza
prav ne poznamo. Torej je Vogel 
tudi spoznavni Jeraj članov našega 
kolektiva!«

Disciplinski
ukrepi

Izrečeni disciplinski ukrepi na 20. 
in 21. javni obravnavi skupne disci
plinske komisije DO dne 3. 12. in 21. 
12. 1981 so postali pravnomočni in 
glasijo:

1. ALOJZ HODNIK, ki opravlja 
dela in naloge »izvrševanje prevo
zov z viličarjem« v TOZD Smole, je 
odgovoren, da je bil dne 16. 7. 1981 
na delovnem mestu vinjen in s tem 
storil hujšo kršitev delovne obvez
nosti.

Izrečen mu je bil ukrep PRENE
HANJE DELOVNEGA RAZMERJA, 
pogojno za dobo 12 mesecev.

2. DRAGO MOČNIK, razporejen 
na dela in naloge »zahtevnejša kur- 
jaška dela« v TOZD Smole, je od
govoren, da je dne 8. in 9. oktobra 
ter 20., 21., 22., 23., 26., 27., 28., 29. in 
30. oktobra, kakor tudi 2. novembra 
1981 neupravičeno izostal z dela. 
S tem je storil hujšo kršitev delov
ne obveznosti in mu je bil izrečen 
ukrep PRENEHANJA DELOVNEGA 
RAZMERJA, pogojno za dobo 12 
mesecev.

3. FRANC STRITAR, ki opravlja 
dela in naloge »enostavna opravila 
v obratu II« TOZD Premazi, ki je 
bil že v postopku, je odgovoren, da 
je dne 7., 10. in 11. avgusta 1981 
neupravičeno izostal z dela, ter s 
tem storil hujšo kršitev delovne ob
veznosti.

Izrečen mu je bil ukrep PRENE
HANJE DELOVNEGA RAZMERJA, 
pogojno za dobo 6 mesecev.

4. FRANJO HORVAT, na delih in 
nalogah »težja skladiščna dela« v 
TOZD Premazi, ki je bil že v po
stopku, je odgovoren, da je bil dne 
12. 10. 1981 na delovnem mestu vi
njen in naslednji dan 13. 10. 1981 
neupravičeno izostal z dela. S temi 
dejanji je storil hujše kršitve de
lovne obveznosti in mu je bil zanje 
izrečen ukrep PRENEHANJE DE
LOVNEGA RAZMERJA, pogojno za 
dobo 12 mesecev.

5. JOŽE BUKOVEC, ki opravlja 
skladiščna dela v TOZD Smole, je 
odgovoren, da je bil 12. oktobra 1981 
na delovnem mestu vinjen, ter s 
tem storil hujšo kršitev delovne ob
veznosti, za kar mu je bil izrečen 
ukrep PRENEHANJE DELOVNEGA 
RAZMERJA, pogojno za dobo 12 
mesecev.

Dragica Hožič



Življenje na Voglu

TOLIKO V VEDNOST
»Higiena je pol zdravja«, so nas 

učili že od malega; najbrž tudi to
varišico N. Pred jedjo je torej sto
pila v umivalnico, da bi si umila 
roke. Ko se je sklonila nad umi
valnik, ji je pogled obstal na tab
lici z napisom: VARČUJ Z VODO! 
Lepa reč, tudi glavo bi si rada umi
la, ker doma ni bilo časa. Vedno si 
umiva glavo v soboto, pa tudi su
šilec za lase ima s seboj. Mar naj 
ga zaman vlači sem gor? Pa estetski 
videz in samozavest? Cela vrsta 
»tehtnih« razlogov proti eni tablici 
z obledelim napisom. N. si je umila 
glavo.

Resnična, a žal ne edina taka 
zgodbica se je zgodila pred dobrima 
dvema letoma v Colorjevem počit
niškem domu na Voglu.

Deset dni kasneje zazvoni tele
fon. Oglaša se dežurni z Vogla: 
»Zmanjkalo je vode v rezervoarju! 
Sneg topimo na štedilniku, vodo 
prinašamo iz hotela, v stranišče ho
dimo v hotel, nekateri za vogal..., 
nevzdržno! Pridite takoj s črpalko 
in napolnite rezervoar. Hotel nam 
bo vodo prodal, je že zmenjeno.«

Telefon pomaknem bliže, vrtim 
številke in sprašujem ali bi lahko 
dobil avto, električno črpalko, gasil
ske cevi, enega gasilca in naročil
nico za vodo. Ko je vse zbrano, se
deva v avto, se odpeljeva v Bohinj 
in od tam z vso ropotijo na Vogel. 
Iz hotelskega rezervoarja v naš pre
črpamo 26 kub. metrov vode in do
bimo račun za 20.800 dinarjev. Dra
ga voda, kajne. Zaradi boljše pred
stave naj povem še to, da smo to
likšno količino vode kupili celo dva
krat v eni sezoni.

Začeli smo premišljevati, kako bi 
talili sneg, ki ga je na Voglu na 
pretek in tako prišli do vode na ce
nejši način. Izoblikovale so se tri 
ideje: z izkoriščanjem sončne ener
gije, s pomočjo centralne kurjave, 
z električno energijo. Odločili smo 
se za varianto z električno energijo, 
ki se nam je zdela najlažje izved
ljiva. Za sezono 80/81 mora biti na
prava gotova in preizkušena, kajti 
sklenili smo, da vode ne bomo več 
kupovali. Ideja je postala stvar, ko 
je mojster Polde napravil pločevi
nasto ohišje, elektrikarji pa so pri
spevali dva električna grelca. Ko 
so naši mojstri odpravili še nekaj 
pomanjkljivosti, smo topilec odpe
ljali na Vogel in začeli taliti sneg. 
Da je služil in seveda še služi svo
jemu namenu, pove dejstvo, da v 
prejšnji sezoni nismo kupili niti litra 
vode. Koliko denarja smo s tem 
prihranili? Točne številke ne vem, 
nekaj pa lahko prikažem:

— stroški vse porabe električne 
energije (taljenje snega, dva boj- 
lerja, dva štedilnika, hidrofor, raz
svetljava) znašajo za leto 1981 ne
kaj manj kot 20.000 dinarjev;

— če bi samo enkrat napolnili 
rezervoar z vodo, ki bi jo kupili od 
SKI HOTELA, bi zanjo plačali 
26.000 dinarjev. Prihranek torej je, 
mislim pa, da bo letos še večji, ker 
je obisk doma večji in bi po vsej 
verjetnosti morali rezervoar napol
niti dvakrat.

Vidite, da imamo v Colorju več 
inovacij in inovatorjev, kot je vča
sih slišati, le da nekateri to dejav
nost uvrstijo v svoje redne naloge. 
Poleg teh pravih in koristnih pa sem 
zasledil tudi nekaj drugačnih »ino
vatorjev«.

— Za letovanje na Voglu v šolskih 
počitnicah se prijavi član našega ko
lektiva z družino. Ker ta naš sode
lavec ne smuča, sam ne gre na Vo
gel, zato pa gre njegov krepko pol
noletni otrok, ki ima že sam šolo
obveznega otroka.

— Tisti, ki gredo z napotnico na 
Vogel, pripeljejo s seboj še koga, 
češ, se bomo že stisnili.

— Manjša skupina naših delav
cev pride na Vogel brez hrane, ven
dar jih to ne moti, ker se v hla-

23.-27. 4. MOSOR—BIOKOVO 

vodi: Zoran Paniko

16. 5. KURIRČKOVA POT PO 
DOLOMITIH

vodi: Momir Savovič

30. 5. BLEGOŠ

vodi: Jule Nardoni

19.—20. 6. BEGUNJSClCA—
ROBLEK—DOBRČA
vodi: Janez Štrukelj

4. 7. REPOV KOT—
PLANJAVA—KAMN. 
SEDLO
vodi: Frane Erman

22.-25. 7. MAGLIC
vodi: Zoran Paniko

21,—22. 8. VELIKA PLANINA— 
KONJ—KOROŠICA— 
OJSTRICA—PRESEDLAJ 
—BELA
vodita: Lojze Izlakar in 
Janez Štrukelj

dilniku ali celo v pečici štedilnika 
vedno kaj najde.

— Mladoletni (morda komaj pol
noletni) sin našega sodelavca pripe
lje s seboj svojega prijatelja. Na 
poti se ga dobro napijeta, ob pol 
enih ponoči pa v takem stanju zah
tevata od dežurnega, da ju prenoči.

— Hčerki dveh naših sodelavcev 
in njuna prijateljica pridejo v dom 
ponoči, prespijo brez vednosti de
žurnega, zjutraj pa odidejo »po 
francosko«.

— Naša sodelavka, ki je še jeseni 
odklonila pomoč pri delovni akciji 
na Voglu, si v počitnicah ne more 
kaj, da ne bi tja gor poslala svojega 
brata — seveda brez napotnice.

Na take in podobne načine se je 
samo v enem tednu zvrstilo v' na
šem počitniškem domu na Voglu 18 
ljudi in to v času, ko je bil dom 
več kot napolnjen s tistimi, ki so 
si pravico letovanja v tem času pri
dobili na pošten način.

Toliko v vednost in premislek.
Iskrena hvala vsem, ki ste mi po

magali.
Janez Štrukelj

17. 10. VRTAŠKA PLANINA— 
SLEMENA—CRLOVEC

vodi: Frane Erman

Jesenski
izlet: KOMPOTELA

vodi: Jože Hočevar

V letošnjem programu ste verjet
no opazili spremembo. Nič več ni 
planinskega izleta v tujino. Zakaj? 
Je to pomanjkanje idej? V jeseni 
1974 se je sekcija prvič odzvala že
lji naših planincev po osvajanju za
sneženih tritisočakov. Na vzponu na 
Grossglockner smo se srečali s po
polno zimsko opremo, s prečenjem 
ledenikov, s hojo v navezi. Jože in 
Vanja sta nas učila osnove visoko- 
gorstva in nas vodila po raznih vr
hovih. Želje so se porajale, uresni
čevale, tlele in nas grele. Začeli smo 
z enim kombijem, kmalu nas je bilo 
za en avtobus. Hrepeneli smo više in 
više, dokler lani ni zaradi slabega 
vremena ostal Mont Blanc visoko 
nad nami.

(Nadaljevanje na 6. strani)
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(Nadaljevanje s 5. strani)
Zaradi splošne podražitve se bo

mo letos preorientirali na naše go
re. Ogledali smo si francoske Alpe, 
hodili po Dolomitih, sedaj pride na 
vrsto pa svet onkraj Katarine.

Tako planiramo aprila izlet v Dal
macijo na Mosor in Biokovo ter ju
lija v Bosno na Maglič. Izkoristili 
bomo ugoden koledar, saj ne izgu
bimo niti dne dopusta. Prevoz nam 
bo nudila naša gostoljubna železni
ca. Tudi režija stroškov bo mini
malna.

Mislim, da je to odlična prilož
nost za vse naše planince, saj ra
zen vodniku Zoranu nam ta svet 
ni znan. Zato bom na kratko pred
stavila oba izleta.

Mosor—Biokovo

Kronika razvojna za leto osemdeset ena

Razvojnih moj se na ogled postavi, 
učenost namaka, 
recepture guli, 
za material se puli;
Kaj vse iz literature tuje 
dnevno on ne namuli.
Meša, tehta, riba in spet dodaja
surovine zamenjuje — surovina skoraj sam postaja.
Nekoč je skumran vrabec sredi grma pel:
Razvoj, ti dika naša, naš ponos, 
sred kotline visoko dvigoval si nas, 
a zdaj le bleda je podoba tvoja, 
vdal si se sirotnik kar brez boja.
Vse tako se sliši, da brod že skoraj se potaplja, 
v združenem si delu žalost on utaplja.
Muči ga Kemija, mična zala, 
brez njega bi sirota žalostna ostala 
kakor deva sredi vrta sama zase 
taka lepa roža rase.

Mosor je najpopularnejša planina 
Dalmacije. Mnogim planincem je 
znan zaradi bližine Splita. Kraški 
pojavi so ga slikovito obdelali. Bio
kovo je gorski masiv nad peščeno 
obalo Makarske. Proti morju se str
mo spusti, proti kontinentu pa zla
goma. Obalni pas je obraščen z me
diteransko vegetacijo, kopni del 
pa gozdnat. Na majhnem pro
storu so zbrani nenavadni kontrasti 
beline kraškega sveta, zelenja me- 
diterana in bližine peščene plaže.

Odhod: 23. aprila iz Ljubljane
ob ca. 18. uri z vlakom do Splita. 
Od tu v 2 dneh prečimo Mosor, pre
spimo v domu na Mosor ju in se
stopimo v Omišu. Od tu nadaljuje
mo z avtobusom do Makarske. To 
je izhodišče za Biokovo, kjer bi o- 
biskali najlepše točke in se v ce
lodnevnem pohodu vrnili v Makar- 
sko.

Povratek: V Ljubljano se bomo 
vrnili 27. aprila zvečer.

Maglič
Maglič je ena izmed slikovitih di

narskih gora. Visoka je 2.386 m, 
stoji med Hercegovino in Črno go
ro. Oblivajo jo številne reke, ki te
ko ob strnem vznožju njenih po
bočij. Do višine 1600 m rastejo gosti 
gozdovi bukev in črnega bora, viš
je pa se razprostirajo planine z bo
gatimi pašniki.

Odhod: 21. julija ob ca. 19. uri 
iz Ljubljane z vlakom do Sarajeva, 
od tu z avtobusom do Tj en tista. Dva 
dneva izkoristimo za ture na Maglič. 
Prespimo v Domu Save Kovačeviča. 
Ogledali si bomo tudi Tjentište.
- Povratek: v Ljubljani bomo 25. 
julija zvečer.

Toliko e letošnjih izletih. Vzemite 
koledar v roke, planirajte svoj pro
sti čas! Tudi mi smo ga planirali, 
da bomo lahko čimveč skupaj — in' 
to brez dopusta.

SREČNO!
Anica

€ CGLOR

Se začelo je pomladi, 
ko se imajo ptički in vsi drugi silno radi. 
Herbija smo v sveto olje dali, 
v zakonskem so jarmi tudi on pristali.
Starosta naša zapustil šestdeseta je leta; 
bilo je slavje, ne slavje — rej 
razvoj ga videl še ni doslej.

Tud naš oče,
ki skrbi za nas kot koklja za mladiče, 
se postaral je že čez štir kovače.

Stresal grom in blisk razvoj ubogi, 
če lomil ga ni sam, so ga pa drugi.
Prišel referendum — spet eden mnogih, 
a ta res ni bil od muh.
Vsa še v plenicah, smrkava, objokana in usrana 
sirotica Kemija pravic za svoj obstoj zahteva. 
Navalil množic je nebroj 
volišče v sejni napolnil je takoj.
Pa kaj ko ZA bilo jih je prav malo, 
je skoraj proti več glasov ostalo.
Kar ko j je revica počepnila, 
se za procent al dva nategnila.
Uči nas tale štor ja, 
da kjer sta vraga dva
vedno tisti zmaga, ki ima več pesjanskega.

Dolga leta znana je resnica 
da nikdo za nič ni bil, ni in ne bo 
res odgovoren.
Pa kaj bi tisto, 
saj povsod je isto.
Zašli smo v leta,
ko stabilizacija močno z jezikom že opleta, 
treba bo krepko pljuniti v roke, 
da nam plača ne bo le na obroke.

Precej po velevažni inventuri, 
na leta skoraj že poslednji uri, 
dokončno polomila ga je Ida.

Na sam praznik mame domovine 
v zakonski komat sirotnik a porine.

Ne več Ida ali Juvan,
Primožič potrdil je organ.
To pa le za številne tiste,
ki v razvoju nikoli nič ne veste,

Da drugo leto bi jo vsaj tako zvozili, 
smo se danes tukaj vsi dobili.

Na j. bo srečno, a ne za večno, 
zdravo, pa ne za stavo, 
zlasti pa veselo, obilnih plač 
vošči vam vsem ta vaš

barkač



Rakete so
Bilo je v sredini novembra, ko je 

skupina tovornjakov odpeljala iz to
varniškega dvorišča štiri silose, po
pularno imenovane in vsem znane 
»rakete«. Osem let so bili silosi na
menjeni sicer skladiščenju praška
stih surovin za sintezo, neme priče 
dogajanju in razvoju Colorja, raz
voju, ki jim je namenil drugačno 
usodo kot projektant.

Rakete so bile namenjene skla
diščenju anhidrida f talne kisline, 
anhidrida maleinske kisline in pen- 
taeritritola v praškastem stanju. 
Bile so del sistema za skladiščenje 
in transport navedenih surovin v

dozirne posode v sintezi. Sestavni 
del sistema je bila tudi naprava za 
polnjenje silosov iz vreč. Predvideno 
je bilo, da se bodo surovine dova
žale v razsutem stanju s tovornjaki 
— silosi, nakar bi se naj surovina 
v zračnem toku transportirala v si
lose, od tam pa v sintezo. Ves si
stem je bil že tudi preizkušen in je 
deloval, vendar do redne uporabe 
skladiščno-transportnega sistema ni 
prišlo kljub temu, da je bilo za upo
rabo sistema pridobljeno tudi upo
rabno dovoljenje.

Razvoj je šel naprej in naenkrat 
se je govorilo o modernejšem si-

»odletele«
stemu, o uporabi AFK in AMK v 
talini. Razen tega je kljub uporab
nemu dovoljenju obstajala resna 
nevarnost prašne eksplozije anhidri- 
dov, saj ima npr. AFK zelo nizko 
spodnjo eksplozivno mejo. Glede na 
to, da za transport surovin po ce
veh ni bil predviden suh zrak, je 
obstajala še možnost mašenja cevo
vodov oziroma možnost nastajanja 
čepov v ceveh.

Eksploziji bi se bilo mogoče iz
ogniti z uporabo inertnega plina kot 
transportnega medija in je bila del
no tudi v ta namen kupljena napra
va za proizvodnjo inertnega plina, 
vendar se je pokazala kot neustrez
na in za življenje delavcev nevar
na. Inertni plin se je v napravi 
proizvajal z zgorevanjem nafte in 
je vseboval previsok dostotek oglji
kovega monoksida.

Ustreznih filtrov pa naprava ni 
imela. Če bi bil uporabljen kot 
transportni medij za transport pra
škastih surovin v sintezo ta plin, 
bi se lahko nabrala v sintezi pre

visoka količina monoksida, kar bi 
pomenilo veliko nevarnost za živ
ljenje delavcev. Rezultat vsega tega 
je bil ta, da so silosi ostali neizko
riščeni in so propadali.

S pripravami na novo investicijo, 
na razširitev proizvodnje poliestr
skih smol, ki jo bo izvedla TOZD 
Smole, pa se je pokazalo, da je 
prostor, ki so ga silosi zasedali, po
treben za novo skladišče, ki bo po
dobno obstoječemu skladišču sip
kih surovin. DS TOZD Smole je za
to sklenil silose oz. ves sistem pro
dati na licitaciji, ki je bila v lan
ski jeseni tudi uspešno izvedena. 
Silose je kupila Tekstilna tovarna 
Juteks iz Žalca, ki jih bo uporabila 
v svojem tehnološkem postopku za 
skladiščenje in transport neeksplo- 
zivnih surovin v praškastem stanju.

Tako se je končala »raketna do
ba« v Colorju, naše »rakete so od
letele« drugam. Upajmo, da bodo 
tam na Štajerskem svojemu name
nu bolje služile kot so nam.

LM

Novi sodelavci
VIKTOR POTOČNIK: 
»Vrnitev
v gospodarstvo ...«

S 1. februarjem letošnjega leta je 
vodenje kadrovsko splošnega sek
torja v naši delovni organizaciji 
prevzel Viktor Potočnik dipl. org. 
dela. Pred tem je služboval V de
lovnih organizacijah Iskra Železni
ki in Iskra Reteče, zadnja tri leta pa 
je bil vodja delovne skupnosti 
skupne strokovne službe SIS v ob
čini Škofja Loka. Doma pa je v va
si Stirpnik v Selški dolini.

»Že pred časom sem sklenil, da se 
vrnem nazaj v gospodarstvo, zato 
sem iskal primerne naloge, za ka
tere sem menil, da jih bom imel 
možnost uspešno opravljati glede 
na smer izobrazbe in tudi na pred
hodne delovne izkušnje. V Color 
sem prišel pred kratkim in ker 
to delovno organizacijo šele spozna
vam, bi težko dal kakršnokoli oce
no.«

COLOR7



COLORJEVE INFORMACIJE št. 2 (115) 
leto 11., februarja 1982. Izdaja jih or
ganizacija združenega dela Color Med
vode, vsak mesec v nakladi 800 izvodov. 
Glasilo ureja uredniški odbor: Marko 
Ažman, Frane Erman, Anton Kern, ing. 
Rihard Pevec (odgovorni urednik) in 
Franci Rozman (glavni urednik). Fotogra
fije Franci Rozman. Tisk AERO Celje, 
TOZD grafika. Rokopisov ne vračamo. 
Po mnenju Sekretariata za informacije 
pri Izvršnem svetu Skupščine SRS št. 
421-1/72 Je glasilo oproščeno plačila te
meljnega davka od prometa proizvodov.

Med (reševalci s pravilnimi rešit
vami bomo z žrebom razdelila tri 
nagrade:

1. nagrada 200 din
2. nagrada 150 din
3. nagrada 100 din
Izrezke z vpisano rešitvijo pošlji

te v DSSS, kadrovsko-splošni sek
tor z oznako »Nagradna križanka«. 
Pni žrebanju bomo upoštevali vse 
pravilne rešitve, ki bodo prispele do
10. marca 1982. Vsakdo lahko so
deluje le z eno križanko. Obilo sreče.

Žreb je odločil
NAGRADNA KRIŽANKA

Za nagradno križanko iz prejšnje 
številke glasila smo prejeli kar 85 
rešitev. Javno žrebanje smo izvedli 
v prostorih stroškovnega računovod
stva. Komisija v sestavi Anica Čas
ni, Ljuba Glavina in Anka Erman 
je za dobitnika prve nagrade 200 din 
izžrebala Herberta Schwikarta, dru
go nagrado 150 din prejme Zora 
Zorec, tretjo nagrado 100 din pa 
Rezka Sabolčec.

Nagrade bodo izžrebancem izpla
čane po izidu glasila.

Čestitamo!

V pričakovanju izboljšanja energet
ske bilance

Hvala 
žalje ob

vsem za iskreno so- 
smrti mojega očeta.

Dragica Hožič


